
Protokół nr 54/2017  
LIV sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 23 października 2017 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.28 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, przywitał przybyłych gości, stwierdził 
obecność 9 radnych, przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – 
załącznik nr 2) oraz powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik 
Oddziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Jeżyce. Zaproponował zmianę porządku obrad 
poprzez wykreślenie pkt 12 z porządku obrad. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0. 
 
Punkt 2: Oświadczenia.  
Nikt nie złożył oświadczenia. 
 
Punkt 3: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn pokrótce omówił korespondencję, która wpłynęła  
w okresie pomiędzy sesjami. Następnie głos zabrała Radna, pani Dorota Matkowska poinformowała  
o imprezie na zakończenie realizacji zadania PBO pn. Plażojada. Wstępna data to 18.11., będą 
rozsyłane zaproszenia.  
 
O godz. 19.40 na sesję przybyła Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska.  
 
Punkt 4: Informacje Komisji działających przy Radzie Osiedla. 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Porządku i Bezpieczeństwa, pan Witold Puchalski przekazał 
informację o odbiorze prac wykonanych przez ZDM na „Kozim Rynku”, o trwających pracach 
drogowych na ul. Lęborskiej. Poinformował o spotkaniu ze Strażą Miejską, o propozycji 
zorganizowania akcji edukacyjnej na temat ekologii w ramach, której będą prowadzone pogadanki, 
spotkania z mieszkańcami. Na samym początku z najmłodszymi mieszkańcami (przedszkola, szkoła). 
Poinformował również o zlikwidowaniu dzikiego wysypiska śmieci na ul. Nad jeziorem. Następnie głos 
zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, pan Przemysław Polcyn, który odczytał sprawozdanie  
z działalności. 
   
Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki – Smochowice”. 
Nikt nie zabrał głosu. 

 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 Rady Osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyński poinformował, że Zarząd podjął uchwałę w sprawie 
uruchomienia środków na zakup mebli oraz uchwałę w sprawie wyboru członków do Rady Seniorów 
(poza kompetencjami uchwały nr 82). 
 
Punkt 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian do Statutu Rady Seniorów Osiedla 
Krzyżowniki-Smochowice. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Mieszkanka Osiedla, pani Monika Bykowska zwróciła się z pytaniem czy kadencja 
aktualnie wybranej Rady Seniorów będzie trwała cztery lata? W odpowiedzi Przewodniczący Rady, 
pan Przemysław Polcyn udzielił odpowiedzi stwierdzając, że wyjątkowo I kadencja Rady Seniorów 
zostanie skrócona i będzie trwała do końca kadencji Rady Osiedla, czyli do 22 marca 2019 roku. 
Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0.  
Uchwała nr LIV/250/VII/2017 (załącznik nr 3). 
 



Punkt 8: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia kandydatur osób będących 
przedstawicielami osób starszych lub przedstawicielami podmiotów działających na rzecz 
osób starszych, w szczególności przedstawicielami organizacji pozarządowych oraz 
podmiotów prowadzących uniwersytety trzeciego wieku. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0.  
Uchwała nr LIV/251/VII/2017 (załącznik nr 4). 
 
Punkt 9: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania składu osobowego Rady 
Seniorów Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Pokrótce omówił zasady, z których wynika propozycja składu osobowego Rady 
Seniorów. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 10 radnych. 
Za   10, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0.  
Uchwała nr LIV/252/VII/2017 (załącznik nr 5). 
 
O godz. 20.00 sesję opuściła Radna, pani Magdalena Ratajczak. 
 
Punkt 10: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie desygnowania osób do kontaktów z Radą 
Seniorów Osiedla Krzyżowniki-Smochowice. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Głos zabrała Radna, pani Bożena Stradowska-Adamska zwracając się z pytaniem: 
czy istnieje możliwość rozszerzenia listy do trzech osób? ponieważ również chciałaby być osobą do 
kontaktów z ramienia Rady. W odpowiedzi Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie ze 
statutem Rady Seniorów można desygnować tylko dwie osoby do kontaktów z Radą Seniorów. 
Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania. 
Głosowało 9 radnych. 
Za   8, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  1.  
Uchwała nr LIV/253/VII/2017 (załącznik nr 6). 
 
Punkt 11: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków Osiedla na 2017 
r. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenia głosowania. 
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0.  
Uchwała nr LIV/254/VII/2017 (załącznik nr 7). 
 
Punkt 13: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania koncepcji przebudowy 
placu w rejonie ulic Karlińskiej, Sułowskiej, Muszkowskiej, Lemierzyckiej w Poznaniu. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn przedstawił propozycję koncepcji przebudowy placu. 
Następnie odczytał treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. Wyjaśnił, że propozycja ujęta w § 2 
uchwały jest propozycją mieszkańców. Następnie zarządził przeprowadzenia głosowania.  
Głosowało 9 radnych. 
Za   9, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0.  
Uchwala nr LIV/255/VII/2017 (załącznik nr 8). 
 



O godz. 20.25 sesję opuściła Radna, pani Dorota Matkowska. 
 
Punkt 14: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania projektu przebudowy ulic 
Trzebiatowskiej na odcinku od ul. Elbląskiej do Tczewskiej oraz Tczewskiej na odcinku od ul. 
Trzebiatowskiej do ul. Lubowskiej. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn przedstawił projekt wraz z opinią Wydziału Urbanistyki 
i Architektury oraz wnioskiem mieszkańców w sprawie propozycji zmian w projekcie. Odczytał treść 
projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. Po krótkiej dyskusji Przewodniczący Rady zarządził 
przeprowadzenia głosowania. 
Głosowało 8 radnych. 
Za   8, 
Przeciw   0, 
Wstrzymało się  0.  
Uchwała nr LIV/256/VII/2017 (załącznik nr 9). 
 
Punkt 15: Wolne głosy i wnioski. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zwrócił się z pytaniem do członków Doraźnej Komisji 
do spraw Budowy Osiedlowego Domu Kultury, obecnych na sesji czy są w stanie podać termin 
pierwszego spotkania komisji? Padła propozycja 2.11. godz. 19.00. 
 
Punkt 16: Zakończenie sesji.  
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 20.30. 


